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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2021/22:112 Kontakter med Tyskland angående tågfärjor

I januari 2021 redovisades Trafikverkets uppdrag att utreda betydelsen av 
tågfärjor mellan Trelleborg och Rostock. Rapporten visade att dessa är 
grundläggande för ett stabilt transportsystem med en acceptabel redundans 
inbyggd och att åtgärder måste vidtas för att trafiken ska kunna upprätthållas. 

I Rostocks hamn finns en väl uppbyggd infrastruktur för tågtransporter och för 
intermodalitet. Delstaten Mecklenburg-Vorpommern har investerat en del i 
hamnens infrastruktur och har ett intresse av att upprätthålla 
tågfärjeförbindelsen, även om den är viktigare för Sverige än för Tyskland. 

Mot bakgrund av ovanstående vill jag fråga infrastrukturminister Tomas 
Eneroth:

 

Har någon representant för regeringen varit i kontakt med 
infrastrukturministern i Mecklenburg-Vorpommern med anledning av 
rapporten och dess konsekvenser?

………………………………………

Jessica Thunander (V)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-10-11
Besvaras senast
2021-10-20 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


